
 
 
 

 
 

 

 

O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  30/2018 

z tridsiateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 25. októbra 2018 

 v budove Obecného úradu, Športová ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 26. 10. 2018 

 



Zápisnica  
z 30. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 25. 10.  2018 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

Prítomní:  Starostka obce: Mgr. Edita Grzybová 

  Poslanci: Pavol Čepček, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Karol 

Kováč, Pavel Chren, Miroslav Chren, Mária Gálová 

 

Ospravedlnení: Bc. Ján Barát, Mgr. Mária Molnárová 

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Henrieta Herdová, zam. obce 

 

Verejnosť:  Peter Ondriaš, Ing. Andrej Ondrejmiška, Peter Chren 

 

    

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Pavol Čepček 

                                                                 členovia: Mária Gálová, Bc. Ján Barát 

Určenie overovateľov zápisnice:             Miroslav Chren, Pavel Chren 

Určenie zapisovateľky:              Henrieta Herdová 

 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   pozemku 

k. ú. Kňažice, Ing. Mária Herdová, Valent Herda)   materiál č. 183/2018 

5. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   pozemku 

k. ú. Opatovce, Ing. Zuzana Mikytová, Ing. Libor Ličko)  materiál č. 184/2018 

6. Návrh na schválenie VZN č 1/2018 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 

výrobu jedného jedla a o podmienkach úhrady príspevku v Školskej jedálni v Obci 

Žitavany                    materiál č. 185/2018 

7. Návrh na schválenie POH Obce Žitavany na roky 2016 – 2020 materiál č. 186/2018 

8. Vystúpenie občanov obce 

9. Informácia starostu obce 

10. Interpelácie poslancov 

11. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 



K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Edita Grzybová. Privítala všetkých prítomných. 

Poslanci Bc. Ján Barát a Mgr. Mária Molnárová sú ospravedlnení. Pre neprítomnosť poslanca 

Bc. Jána Baráta bol za člena komisie navrhnutý poslanec Roman Ondriaš. Počet prítomných 

poslancov je 7. OZ je uznášania schopné a je nahrávané na diktafón.  

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:              predseda: Pavol Čepček 

     členovia: Mária Gálová, Roman Ondriaš 

Určenie overovateľov zápisnice: Miroslav Chren, Pavel Chren 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Starostka obce Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania.  

Poslanec Pavol Čepček žiadal doplniť bod programu - Návrh na zníženie spolufinancovania 

multifunkčného ihriska ako bod č.8 a tým sa nasledujúce body programu posunuli. 

 

 

NAVRHNUTÝ  PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie 

 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Pavol Čepček 

                                                                       členovia: Mária Gálová, Roman Ondriaš 

Určenie overovateľov zápisnice: Miroslav Chren, Pavel Chren 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   

pozemku k. ú. Kňažice, Ing. Mária Herdová, Valent Herda)                                                                                                                                                  

                                                                         materiál č. 183/2018 

5. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   

pozemku k. ú. Opatovce, Ing. Zuzana Mikytová, Ing. Libor Ličko)                                      

                                                                                    materiál č. 184/2018 

6. Návrh na schválenie VZN č 1/2018 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

na výrobu jedného jedla a o podmienkach úhrady príspevku v Školskej jedálni v Obci 

Žitavany        materiál č. 185/2018 

7. Návrh na schválenie POH Obce Žitavany na roky 2016 – 2020 materiál č. 186/2018 

8. Návrh na schválenie zníženia spolufinancovania rozpočtu žiadosti o poskytnutie NFP 

– multifunkčné ihrisko         

9. Vystúpenie občanov obce 

10. Informácia starostu obce 

11. Interpelácie poslancov 

12. Ukončenie obecného zastupiteľstva 



Uznesenie č. 212/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e:  
pozmenený program rokovania 30. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

7 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Miroslav Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Roman 

Ondriaš  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Bc. Barát Ján, Mgr. Molnárová Mária 

 

K bodu 4 - Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany 

(predaj pozemku, k. ú. Kňažice, Ing. Mária Herdová a Valent Herda) 

 

Starostka Mgr. Edita Grzybová predložila návrh.  

Poslanci boli oboznámení s bodom rokovania, nemali žiadne pripomienky k tomuto bodu, 

prešli k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 213/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Kňažice, a to časť 

pozemku parc. č. 1063 reg. E KN ostatná plocha, 

 

s c h v a ľ u j e :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

predaj nehnuteľnosti v katastrálnom území Kňažice, vo vlastníctve Obce Žitavany, zobrazenej 

v geometrickom pláne č. 96/2018, vyhotovenom dňa 17. 10. 2018 vyhotoviteľom geo.flex, s. 

r. o., Kamenná č. 850/15, 951 97  Žitavany, IČO: 47649356, overeného Okresným úradom 

Zlaté Moravce, katastrálnym odborom dňa 19. 10. 2018 pod číslom 630/2018, a to: 

• diel č. 1 o výmere 200 m2 zastavané plochy a nádvoria (novovytvorená parcela č. 

1063/13 reg. „C“), odčlenený  od parc. č. 1063 reg. „E“ KN  zastavané plochy a nádvoria o 

výmere 3009 m2, zapísanej na LV č. 1 k. ú. Kňažice,   

do podielového vlastníctva Ing. Márie Herdovej, rod. Herdová, nar. 19.04.1967, trvale bytom 

Príčina 349/38, 951 97  Žitavany, v podiele 1/2 a Valenta Herdu, rod. Herda, nar. 12.02.1963, 

trvale bytom Príčina 349/38, 951 97  Žitavany, v podiele 1/2, za podmienok, že náklady 

súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do katastra nehnuteľností bude v plnom 

rozsahu znášať kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m2, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  



jedná sa o predzáhradku - pozemok priľahlý k pozemkom žiadateľov, o ktorý sa dlhodobo 

starajú; 

 

ž i a d a : 

OcÚ: 

- zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

7 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Miroslav Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Bc. Ján Barát, Mgr. Mária Molnárová 

 

 

K bodu 5 -  Návrh na zámer nakladania s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany 

(predaj pozemku, k. ú. Opatovce, Ing. Zuzana Mikytová, Ing. Libor Ličko) 

 

Starostka obce Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k prejednávanému bodu 

a otvorila diskusiu. Poslanci nemali žiadne pripomienky, prešli k hlasovaniu. 

Uznesenie č. 214/2018 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

p r e r o k o v a l o : 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Opatovce, a to 

časť pozemku parc. č. 234/1 reg. C KN zastavané plochy a nádvoria, 

 

s c h v a ľ u j e :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer predaja nehnuteľností v katastrálnom území Opatovce, vo vlastníctve Obce Žitavany, 

zobrazenej v geometrickom pláne č. 72/2018, vyhotovenom dňa 23. 10. 2018 vyhotoviteľom 

GEPRON s. r. o., Geodetické a kartografické práce, Nám. A. Hlinku 12, 953 01  Zlaté 

Moravce, IČO: 50387782, overeného Okresným úradom Zlaté Moravce, katastrálnym 

odborom dňa 24. 10. 2018 pod číslom 649/2018, a to: 

• novovytvorená parcela č. 234/36 o výmere 240 m2 zastavané plochy a nádvoria, 

odčlenená  od parc. č. 234/1 reg. „C“ KN  zastavané plochy a nádvoria o výmere 19 927 m2, 

zapísanej na LV č. 1 k. ú. Opatovce,     

do podielového vlastníctva Ing. Zuzany Mikytovej, rod. Mikytová, nar. 07.01.1986, Horné 

Rakovce 1376/1, 039 01  Turčianske Teplice, v podiele 1/2 a Ing. Libora Ličku, nar. 

17.04.1982, č. 331, 038 22 Slovenské Pravno, v podiele ½, za podmienok, že náklady 

súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do katastra nehnuteľností bude v plnom 

rozsahu znášať kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m2, 



ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

jedná sa o pozemok, ktorý tvorí priľahlú plochu k pozemkom v ich vlastníctve, ktorý užívajú 

v rámci ich nehnuteľnosti. 

ž i a d a : 

OcÚ: 

- zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

Hlasovanie: 

Za: 

7 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Miroslav Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Bc. Ján Barát, Mgr. Mária Molnárová 

 

 

K bodu 6 -  Návrh VZN obce Žitavany č. 1/2018 o výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na výrobu jedného jedla a o podmienkach úhrady príspevku v školskej jedálni 

v obci Žitavany 

 

Starostka obce Mgr. Edita Grzybová predložila návrh a prečítala dôvodovú správu. 

Ing. Jaroslav Dubec - sa zaujímal, koľko percent žiakov chodí na obedy.  

Pavel Chren – uviedol, že všetky potraviny idú cenou hore, tak je samozrejmé, že aj náklady 

na stravu. 

 

Uznesenie č. 215/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 

návrh VZN obce Žitavany č. 1/2018 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 

výrobu jedného jedla a o podmienkach úhrady príspevku v Školskej jedálni v obci Žitavany; 

 

s c h v a ľ u j e : 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Žitavany č. 1/2018 o výške príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov na výrobu jedného jedla a o podmienkach úhrady príspevku v Školskej 

jedálni v obci Žitavany; 

 

ž i a d a : 

OcÚ – 

- o zabezpečenie vyvesenia vydaného znenia VZN obce Žitavany č. 1/2018 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na výrobu jedného jedla a o podmienkach 

úhrady príspevku v Školskej jedálni v obci Žitavany spôsobom v obci obvyklým – úradná 

tabuľa, webová stránka obce. 

 



Hlasovanie: 

Za: 

7 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Miroslav Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Bc. Ján Barát, Mgr. Mária Molnárová 

 

 

K bodu 7 -  Návrh na schválenie Programu odpadového hospodárstva obce Žitavany na 

roky 2016 – 2020 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Uviedla, že poslanec Karol Kováč predložil návrhy 

k tomuto bodu. Niektoré z nich boli zapracované do návrhu, iné ktoré sa týkali záväznej časti 

návrhu sa meniť nemôžu. 

Ing. Jaroslav Dubec – sa pýtal, prečo to schvaľujú dozadu, keď rok 2016 už bol. Čo robili do 

teraz. 

Karol Kováč – uviedol, že bol za pani Valuškovou na Okresnom úrade v Zlatých 

Moravciach,  okrem iného aj toto s ňou riešil, bohužiaľ štát zaspal a mi to nezmeníme. Je pre 

neho nepochopiteľné, že musí schvaľovať niečo čo má nariadené.  

Roman Ondriaš – sa zaujímal, čo sa stane, keď to neschvália.  

Starostka uviedla, že pri neschválení Programu odpadového hospodárstva dostane obec 

pokutu. 

 

Uznesenie č. 216/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

 

p r e r o k o v a l o : 

návrh na schválenie Programu odpadového hospodárstva obce Žitavany na roky 2016 - 2020, 

 

s c h v a ľ u j e :  

- Program odpadového hospodárstva obce Žitavany na roky 2016 – 2020 v zmysle 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

7 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Miroslav Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Bc. Ján Barát, Mgr. Mária Molnárová 

 

 



K bodu  8. Návrh na schválenie zníženia spolufinancovania rozpočtu žiadosti 

o poskytnutie NFP – multifunkčné ihrisko 

 

Mgr. Edita Grzybová odovzdala slovo poslancovi Čepčekovi nakoľko on žiadal doplniť tento 

bod programu. 

Pavol Čepček – informoval starostku aj poslancov, že volal na Úrad vlády ohľadom 

multifunkčného ihriska. Tam mu povedali, že o peniaze sme zatiaľ neprišli aj napriek tomu, 

že navýšené spolufinancovanie poslanci neschválili. Je nutné schváliť minimálne 

spolufinancovanie, čo je 5% a je na poslancoch akú sumu vysúťažia. Ale podmienkou je, že 

realizácia ihriska sa musí stihnúť do konca roka. 

Pavel Chren – sa zaujímal, čo sa stane, ak realizáciu nestihneme. 

Pavol Čepček – uviedol, že tým pádom dotáciu nedostaneme. Navrhol do výberového 

konania osloviť firmy, ktoré už zisťovali či sú schopné sa do požadovanej sumy zmestiť. 

Ing. Jaroslav Dubec – uviedol, že nebude jednoduché to stihnúť, nakoľko musí prebehnúť 

verejné obstarávanie a množstvo iných vybavovačiek. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že prakticky všetky papiere sú pripravené a verejné 

obstarávanie a realizácia by sa mohli stihnúť.  Toto všetko už mohlo byť, keby ju poslanci 

počúvali a nedali sa ovplyvniť p. Petrom Ondriašom, ktorý doniesol ponuku na 22.000,- nikto 

ju vtedy nepočúval. 

Karol Kováč  - uviedol, že to nebolo tým, že p. Ondriaš dal inú ponuku. Ale tým, že schválili 

uznesením sumu  zaokrúhlenú na 20.000 ,- € a na úrad vlády bolo poslané uznesenie zo 

sumou 32.000,- €. Z čoho sme mali zaplatiť 12.000,- €. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že to bol projektový rozpočet a na úrad vlády sa zasielal 

anonimizovaný rozpočet, kde nie sú uvádzané sumy.  

Karol Kováč – vzniesol rozhorčenie, prečo ako poslanec a člen komisie, doteraz nevidel, 

projektový rozpočet, žiadnu projektovú dokumentáciu. Načo vôbec hlasujeme o sumu 

60.000,-  €, keď na úrad vlády ide uznesenie so sumou 72.000,- €. Stále nevie pochopiť, prečo 

tu vznikol rozdiel v sumách. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že všetky projekty boli k nahliadnutiu a boli k dispozícií aj 

na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Ing. Milan Barabáš – uviedol, že už nič nezmeníme na tom čo bolo, treba sa sústrediť na to 

či chceme tie peniaze a či stihneme časovo realizovať ihrisko. Ďalej uviedol, že on je zato, 

aby sa ihrisko realizovalo. 

Karol Kováč – tiež uviedol, že ja realizáciu ihriska, ale chce vedieť, prečo táto situácia 

nastala. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že Úrad vlády si dal takéto podmienky. 

Pavol čepček – uviedol, že to určite nie je tak, keď vo výzve bolo ihrisko o rozmeroch 33x18 

za 60.000,- € s tým, že z Úradu vlády dostaneme 40.000,- € a mi budeme spolufinancovať 

20.000,- € a odrazu je to 60.000,- € a na to ešte aj DPH – čka.  Jasne sme sa pýtali starostky, 

či je uvedená suma s DPH a odpoveď bola, že áno. A zrazu na úrad vlády išlo uznesenie so 

sumou 72.000,- €. 

Ing. Jaroslav Dubec – citoval zo svojich poznámok a zdôraznil, že bola schválená suma 

19.986,- s DPH! 



Pavol Čepček – uviedol, že na Úrade vlády majú uznesenie, že schválili 32.000,- € ako 

spoluúčasť na financovaní ihriska. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že na úrade vlády majú len to uznesenie, ktoré schválili. 

Peter Ondriaš – vstúpil do diskusie a uviedol, že starostka klame a rozpráva, že kôly nemu 

a poslancom nie je multifunkčné ihrisko. Blokovala multifunkčné ihriskozámerne, lebo bola 

urazená „smeráčka“. Prečo poslanec musí vyvolávať na Úrad vlády, keď je to robota starostu. 

Vyzval starostku, aby konala vo verejnom záujme a nie v záujme strany SMER. 

Pavol Čepček – uviedol, že sa tu suma navýšila o DPH, o čom poslanci netušili. 

Mária Gálová – ho upozornila, že vždy sa všetko schvaľuje bez DPH. 

Ing. Jaroslav Dubec – sa pousmial, hlavne je, že to všetci poslanci odsúhlasili s DPH. 

Karol Kováč – oponoval, že musia odsúhlasiť sumu aj s DPH, kto tú DPH potom zaplatí. 

Poslanci viedli búrlivú diskusiu či suma bola s DPH alebo bez DPH? 

Pavol Čepček – uviedol, že sa zobúdzame v hodine dvanástej, ale treba do toho ísť a pokúsiť 

sa ešte získať multifunkčné ihrisko. 

Peter Ondriaš – navrhol p. Čepčekovi, aby sa uistil, čo to starostka vôbec podá. A vytkol 

starostke že to mala urobiť už dávno, keď o všetkom vedela. Vyzval starostku, aby odstúpila 

ako kandidátka za starostku obce. 

 

 

Uznesenie č. 217/2018  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o: 
návrh na schválenie zníženia spolufinancovania rozpočtu žiadosti o poskytnutie NFP – 

multifunkčné ihrisko 

 

s c h v a ľ u j e: 
žiadosť č. 8535 o zníženie spolufinancovania  poskytnutej dotácie v programe „Podpora 

rozvoja športu na rok 2018“, podprogram č. 1 – výstavba multifunkčných ihrísk s umelým 

trávnikom a mantinelmi, výšku celkového spolufinancovania projektu obcou Žitavany v sume 

5.000 €. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

7 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Miroslav Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Roman 

Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Bc. Ján Barát, Mgr. Mária Molnárová 

 

Po odhlasovaní Pavol Čepček žiadal starostku obce, aby bolo toto schválené uznesenie 

odoslané najneskôr zajtra, alebo v pondelok na Úrad vlády. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že hneď v pondelok môže vypísať verejné obstarávanie 

a potom sa všetko spolu pošle na Úrad vlády. 



K bodu 9. Vystúpenie občanov obce 

 

Peter Chren – najskôr poďakoval poslancom a starostke za pomoc v uplynulom období, 

nakoľko bolo posledné zastupiteľstvo pred voľbami. Veľmi si váži dobrú spoluprácu 

a zároveň pozval všetkých prítomných na pripravovanú akciu 11 – stka roka. Oboznámil 

prítomných o akú akciu sa jedná. 

Peter Ondriaš – upozornil, že nefunguje obecná stránka. V Machulinciach prebieha výrub 

stromov a chce sa do toho zapojiť, ale u nás nie sú žiadne sprístupnené informácie. Ani na 

internete ani v úradných tabuliach. Zdá sa mu to veľmi čudné, že práve teraz máme 

neprístupnú internetovú stránku obce. Takéto veci sa diali za bývalého starostu. Machulince 

už majú zverejnenú žiadosť dávno a mi nie. Dúfa, že nezmešká lehotu, aby sa mohol prihlásiť 

za účastníka konania. 

Karol Kováč – uviedol, že to nie je chyba stránky, ale celkove tu informovanosť nie je. 

Žiadne informácie nejdú z úradu von. 

Peter Ondriaš – ďalej uviedol, že po viacerých upozorneniach stále nie je vyčistený jarok. 

Hovorí o tom na každom zastupiteľstve a počúva len sľuby. Do konca mája ešte vydrží, ak sa 

nebude nič diať, tak začne vypisovať na Úrad vlády. Ďalej unimobunka, tiež sa nič nedeje. 

Starostka viac krát povedala, že ju dá odstrániť a doteraz tam je. Už vtedy, keď tam boli 

s policajtmi sa mala odstrániť. Stále počúva len výhovorky. Skonštatoval, že to je 

neschopnosť úradu. 

Ing. Andrej Ondrejmiška- sa zaujímal, či sa nejako postupuje v oprave cesty ulici Kamenná. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že sa nepostupuje nijako, lebo nemáme na to finančné 

prostriedky. 

Ing. Andrej Ondrejmiška – sa ďalej zaujímal ako prebiehalo odovzdanie dokladov 

bývalému starostovi ohľadom závad po kanalizácii. 

Karol Kováč – uviedol že bola spísaná zápisnica z komisie a štatutár obce mal konať a poslať 

vôľu občanov a komisie kompetentným. Či sa tak stalo nevie. K 30. aprílu starosta prevzal 

všetky miestne komunikácie bez závad.  

Ing. Andrej Ondrejmiška si zistil, že firma DOPRAVOPROJEKT je inštitúcia, ktorá to celé 

zastrešovala a jej sa mala odoslať reklamácia. Keďže sa to niekde stoplo, alebo nejakým iným 

spôsobom sa k nim reklamácia nedostala, nemali dôvod konať. Žiadal celé vedenie, čiže 

poslancov a starostku obce, aby podali trestné oznámenie na tú osobu, ktorá v tejto veci 

nekonala. 

Peter Ondriaš – navrhol, že poslanci by mali podať trestné oznámenie na bývalého starostu, 

že nekonal vo verejnom záujme. Na základe vyšetrovania by firma DOPRAVOPROJEKT 

dostala výzvu od polície a na základe preverovania bude musieť firma konať. Pokiaľ nie, tak 

budeme žiadať od OLAFu, aby preverila celý projekt a pokiaľ to nebude v poriadku peniaze 

sa vrátia EÚ  a bude to celé hradiť štátny rozpočet.  

Ing. Andrej Ondrejmiška – uviedol, že on ako osoba nemá takú váhu ako poslanci 

zastupiteľstva, preto ich žiada o podanie trestného oznámenia. 

Peter Ondriač – uviedol, že keď nepodajú trestné oznámenie poslanci, tak to urobia oni, aj 

napriek tomu, že to bude boj s verenými mlynmi.  



Ing. Jaroslav Dubec – uviedol že bol na zasadnutí komisie, keď odovzdávali stavbu a bolo 

mu povedané, že čo chcú veďobec nie je účastníkom konania. To ale ešte nevedel, že tri dme 

predtým už mali všetko odovzdané a podpísané bývalým starostom. 

Peter Ondriaš – zdôraznil, že tu nejde robiť Obertovi zle, tu ide o to, aby donútili firmu 

ViOn, aby cestu opravili.  

Ing. Jaroslav Dubec – sa zaujímal na akú adresu treba poslať reklamáciu. 

Ing. Andrej Ondrejmiška  - uviedol, že na adresu agentúry životného prostredia. 

Karol Kováč – ak to neurobí štatutár obce, už máme bod do programu ďalšieho 

zastupiteľstva a budeme sa tým zaoberať 

Peter Ondriaš – poznamenal že už tu chodí  rok a nič sa nedeje. 

Mgr. Edita Grzybová – prisľúbila, že pošle všetky reklamácie aj čo sa týka poklopov na 

adresu Slovenskej agentúry životného prostredia. 

Ing. Andrej Ondrejmiška – žiadal vidieť potvrdenie, že to skutočne bolo odoslané. 

Skonštatoval, že je žalostné a smutné, že v obci nie je žiadny progres, nič sa nedeje. Iné obce 

využívajú všetky možnosti na zveľaďovanie len tu nič. 

Starostka poďakovala za príspevky do diskusie a prešla k ďalšiemu bodu. 

 

K bodu 10 – informácia starostu 

 

 

- 15. októbra bol  podaný projekt na NSK ohľadom príspevku na šport a kultúru 

- bol sľúbený finančný príspevok športovému klubu na akciu „11stka roka“ (poslanci sa 

majú dohodnúť v akej sume) 

- Karol Kováč dal žiadosť na vykonanie kontroly VZN o sociálnych službách – 

(starostka prečítala výsledok vykonanej kontroly obecným kontrolórom Ing. 

Jaroslavom Dubcom) 

- dostali sme ponuku na mobilné WC, ktorú posunie poslancom na zváženie 

- p. J. Valašík predložil návrh na umiestnenie kontajnera v obci na orechové listy 

 

Peter Chren - predseda ŠK – objasnil  poslancom, že ide o akciu Oblastného futbalového 

zväzu, nežiada konkrétnu sumu, je na poslancoch akou sumou prispejú. 

Pavol Čepček – sa zaujímal aká suma je ešte k dispozícii v rozpočte. 

Ing. Milan Barabáš – uviedol, že ešte budú obecné akcie, tak treba zvážiť koľko peňazí 

máme v rozpočte apotom sa môže spresniť suma pre Iskru. 

Poslanci mali rôzne návrhy, v sume od 300,. € do 500,- €. 

Mgr. Edita Grzybová – prisľúbila preveriť stav na položke v rozpočte  a potom sa rozhodne 

koľko prispejú. Chcela len vedieť orientačne  výšku príspevku. 

 

K bodu 11 – interpelácie poslancov 

 

 

Pavol Čepček – sa vrátil späť k multifunkčnému ihrisku a spýtal sa ešte raz starostky, aké 

uznesenie išlo na Úrad vlády, či to ktoré je zverejnené na stránke, lebo na úrade vlády mu 

bolo povedané niečo iné. 

Mgr. Edita Grzybová – ho uistila, že uznesenie dostali také čo bolo tu schválené. 



Pavol Čepček – stále nevie pochopiť ako sa mohla suma navýšiť. Ďalej uviedol, že na 

obecnej stránke videl, že za vystúpenie Kysucký prameň sa platilo 1.320,- €. Zaujímal sa 

akým spôsobom sa to schvaľovalo. 

Starostka obce aj Pavel Chren uviedli, že suma bola predložená, keď prejednávali akcie 

v rámci kultúrneho leta. 

Pavel Chren – sa zaujímal ako sme pokročili s projektom domu smútku, je v kritickom stave 

a je potrebné to riešiť. 

Mgr. Edita Grzybová – ho informovala, že peniaze na dom smútku boli presunuté na 

ihrisko. V prvom rade chce požiadať farskú radu o schválenie vypílenia tují v blízkosti domu 

smútku, ktoré narúšajú statiku. 

Ing. Jaroslav Dubec – uviedol, že tieto veci sa nemá pýtať, veď je zástupca starostu obce. To 

mal dávno prejednávať zo starostkou mimo zastupiteľstva. 

Pavel Chren – sa ďalej informoval, ako pokračujú práce ohľadom cesty na Viničnej ulici.  

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že momentálne sa nerobí nič, lebo nemáme financie 

v rozpočte na vypracovanie geometrického plánu. 

Karol Kováč – zas musí nesúhlasiť, prečo sa najskôr dá vypracovať geometrický plán. 

Nemáme žiadnu predstavu ako by to malo vyzerať a potom bude  mať zas pripomienky 

k parametrom a zas bude , že on nesúhlasí s ulicou. Nikdy nie sú dopredu odkomunikované 

veci. Geometrický plán je na konci najskôr musí byť zámer, ku ktorému sa budú môcť 

vyjadriť. 

Peter Ondriaš – uviedol, že najskôr treba vypracovať štúdiu, ktorá sa bude pripomienkovať 

všetkými občanmi, musí byť verejné zhromaždenie. Tu sa všetko robí zle. Nejde o to, že nie 

sú peniaze na geometrický plán, štúdia už mohla byť pripravená. Treba pripraviť aspoň dve - 

tri verzie. A potom dať urobiť geometrický plán a nie vyhadzovať peniaze. 

Pavel Chren – mal ďalšiu otázku ohľadom územného plánu, zaujímal sa, či prichádzajú 

podnety od občanov a navrhol urobiť stránku, kde by boli občania informovaní. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že v obci boli architekti, ktorí prešli celú obec a oboznámili 

sa z návrhmi. Pripravia tzv. slepú mapu a tá bude na pripomienkovanie. 

Karol Kováč – Bol účastníkom konania ohľadom osvetlenia na ulici Viničnej ako vlastník 

susednej nehnuteľnosti, prezrel si dokumentáciu, poslal aj pripomienky k tomuto konaniu 

nakoľko sa nemohol stretnutia zúčastniť a zistil, že sa nerieši len ulica Viničná, ale aj ulica 

Drahy, na ktorej už dva neóny sú. My sme schválili sumu 14.000,- €, ale ulica Viničná z toho 

tvorí polovicu celkovej dĺžky. Nevie prečo bola na projekte aj ulica Drahy. Tým pádom je to 

predražené. Radšej mohlo zostať odhadom 5.000,- € na dom smútku, chodník Hlboká alebo 

na niečo iné. A zas zdôraznil, že je to o tom istom, že nevidel, projekt, ani žiadnu inú 

dokumentáciu. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že všetky projekty sú vždy na stole prístupné, nikto 

z poslancov sa neprišiel pozrieť. Uviedla, že projektant videl dva stĺpy na ulici Drahy, ale boli 

za plotom, tak si nebol istý, či nie sú na súkromnom pozemku. A on nemôže projektovať stĺpy 

na súkromnom pozemku. Upozornila, že bolo schválených 14.000,- €, ale to neznamená, že 

ich budeme platiť. Platiť sa bude len za vykonanú prácu. 

Karol Kováč – sa pýtal, prečo, keď je daná zákazka, nie sú poskytnuté projektantovi všetky 

informácie. Potom je zbytočný cirkus, lebo nie je žiadna komunikácia. Projektant 

naprojektuje čo mu je zadané, ale prečo nedostal potrebné informácie. 



Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že ona tam bola s projektantom a spolu to prešli. 

Karol Kováč – sa znovu pýtal, prečo projektoval čo projektoval, prečo mu nedala starostka 

potrebné informácie a prečo nakoniec, ten projekt prebrala, keď nebol dobrý. Prečo 

neupovedomila projektanta, že to nie je súkromný pozemok, ako starostka to mala vedieť. 

Uviedol, že on sa tým netají, že je to obecný pozemok. Plot tam bol už v minulosti a on nemá 

dôvod ho trhať. Keď obec bude spomínaní pozemok potrebovať nemá problém ho sprístupniť. 

Keď vravel, že pôjde za p. Ondrejkovi vysvetliť o čo tu ide, tak starostka povedala nie. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že už bola s p. Ondrejkom a projekty už prerába. 

Karol Kováč -  si preveroval zverejňovanie VZN, podľa info zákona musí byť občan 

informovaný. Je smutné, že on ako občan a poslanec sa dozvie o existencii VZN len vtedy, 

keď ho dostane ako program rokovania k prerokovaniu. Ako sa má občan niečoho dožadovať, 

keď ani nevie, či má na to právo. To je zámer, že to nie je zverejnené. Písomne žiadal 

o zverejnenie a stále sa nič nedeje, chce vedieť prečo. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že pracovníčka, ktorá sa tomu venuje je PN. Prisľúbila, že 

sa určite zlepší komunikácia. Uviedla, že nové zastupiteľstvo čaká veľká robota, lebo všetky 

platné dokumenty, ktoré sú na úrade sa budú musieť aktualizovať. Vytvoria sa komisie, kde 

sa budú preberať a dajú sa skontrolovať odborníkom. Ďalej uviedla, že nech bude zvolený 

ktorýkoľvek kandidát na starostu, ani jeden z nich za jeden rok neurobí nič.  

Karol Kováč – dal kolovať poslancom rokovací poriadok, v ktorom zvýraznil konkrétnu 

vetu. Ďalej sa zaujímal, ako starostka vyriešila zeminu, ktorá je navezená pre základnou 

školou. Uviedol, že si tam niekto urobil skládku zeminy. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že to je výkop ohľadom kanalizačnej prípojky, majiteľ má 

problém s pripojením, nakoľko sa chcel pripojiť na kanalizačnú prípojku základnej školy. 

Keďže ZŠ kanalizáciu ešte nemá, tak potrvá vyriešenie problému. 

Ing. Jaroslav Dubec – uviedol, že v pondelok bude akcia Úcta k starším a dúfa, že si tam 

nebude starostka robiť predvolebnú kampaň a nezúčastnia sa tam rôzny politický prívrženci. 

Chcel sa uistiť že akcia bude „apolitická“. 

Starostka prisľúbila, že určite si nebude robiť kampaň a informovala o termíne svojho 

predvolebného mítingu. Potom aj ostatní poslanci informovali, kedy sa budú prezentovať.  

 

 

K bodu 13. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 19:12 hod.. 

 

 

 

Zapísala: 

Henrieta Herdová   ....................................... 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

        ....................................................     

                 Mgr. Edita Grzybová 

                                                                                                       starostka obce 

 

 

 

Overovatelia:  

 

Miroslav Chren    ........................................ 

 

 

Pavel Chren                           ........................................ 

 

 


